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OALAN : PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT 

MESYUARAT KEDUA, PENGGAL KEDUA, 

PARLIMEN KEEMPAT BELAS (2019) 

_________________________________________________________ 

 

PERTANYAAN :  LISAN  

   

YB.  PUAN NURUL IZZAH BINTI ANWAR 

[ PERMATANG PAUH ] 

 

DARIPADA : 

TARIKH : 2 JULAI 2019 

   

SOALAN :  

 

Minta MENTERI PELANCONGAN DAN KEBUDAYAAN menyatakan 

adakah pemakaian batik Malaysia di dalam Dewan Rakyat dan Dewan 

Negara akan dipertimbangkan seperti yang sudah lama dipraktikkan di 

Dewan Perwakilan Indonesia sebagai satu cara untuk meningkatkan 

martabat batik milik Malaysia serta menggalakkan pemasarannya di 

setiap peringkat. 

 

JAWAPAN 

 

Tuan Yang di-Pertua, 

 

 Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, Kementerian Pelancongan, 

Seni dan Budaya melalui Perbadanan Kemajuan Kraftangan Malaysia 

mengalu-alukan sebarang cadangan bagi memajukan industri batik 

negara. Namun, pemakaian baju batik tempatan di kalangan ahli Dewan 

Rakyat dan Dewan Negara adalah tertakluk kepada etika pemakaian 

yang perlu dipatuhi oleh ahli Parlimen semasa menghadiri persidangan. 

Walau bagaimanapun, galakan pemakaian batik di sektor awam dan 

swasta perlu diberi keutamaan.  

 

Sekian, terima kasih. 

 


